
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

 

19 грудня 2022 року                              м. Полтава                                       № 16 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії (зв'язок через відеоконференцію), Копотун 

Костянтин Іванович – секретар постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії.  

 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні:  

Біленький              голова обласної ради  

Олександр Юрійович   (зв'язок через відеоконференцію) 

 

Калінін     заступник начальника Полтавської 

Максим Віталійович   обласної військової адміністрації 

  

Коморна     начальник Управління майном обласної  

Леся Федорівна    ради 

 

Кропивка     директор Департаменту фінансів  

Павло Анатолійович Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Лунін     начальник Полтавської обласної 

Дмитро Сергійович   військової адміністрації 

 

Левакіна  заступник керуючого справами ‒ начальник 

Оксана Віталіївна відділу організаційного  

забезпечення діяльності ради  

виконавчого апарату обласної ради 
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Лемешко      перший заступник голови обласної ради 

Олександр Миколайович  (зв'язок через відеоконференцію) 

       

М’якенька     виконувач обов’язків директора  

Олена Олександрівна Полтавського регіонального управління 

Державної спеціалізованої фінансової 

установи «Державний фонд сприяння 

молодіжного житлового будівництва» 

 

Пасічко     директор технічний ПОКВПТГ 

Володимир Степанович  «Полтаватеплоенерго» 

 

Рева      директор Департаменту будівництва,  

Едуард Васильович   містобудування і архітектури, житлово- 

комунального господарства та енергетики  

Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Руроєва     заступник голови обласної ради 

Лілія Олександрівна 

 

Синявська     начальник відділу юридичного забезпечення 

Тамара Григорівна   виконавчого апарату обласної ради 

 

Семенко     голова комісії з реорганізації 

Олександр Петрович Управління інфраструктури та цифрової 

трансформації Полтавської обласної 

військової адміністрації 

 

Третяк заступник генерального директора з  

Микола Юрійович                             економіки та фінансів КП ПОР 

«Полтававодоканал» 

 

Чепурко заступник голови обласної ради 

Олексій Григорович   (зв'язок через відеоконференцію) 

 

Янко      голова Обласного фонду підтримки 

Світлана Антонівна індивідуального житлового будівництва на 

селі 

  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував проголосувати за основу та 

в цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: 

Затвердити запропонований порядок денний засідання постійної комісії. 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про розгляд питання «Про виконання Обласної програми забезпечення 

молоді житлом на 2018 – 2022 роки». 

 

2. Про розгляд питання «Про затвердження Обласної програми 

забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки». 
 

3. Про розгляд питання «Про затвердження Обласної програми фінансової 

підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері ЖКГ 

Полтавської області на 2023 – 2025 роки». 
 

4. Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на подовження терміну дії кредитного договору з               

АТ "Полтава-банк"». 
 

5. Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на укладання договору на отримання кредиту у вигляді 

відновлювальної відкличної кредитної лінії в ПАТ АТ "Укргазбанк"». 

 

6. Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на укладання зовнішньоекономічних договорів». 

 

7. Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 –           

2022 роки». 

 

8. Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу ОКВПТГ 

"Лубнитеплоенерго"». 

 

9. Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Президента 

України щодо повернення до Верховної Ради України з пропозиціями 

повторного розгляду проєкту Закону України «Про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо реформування сфери містобудівної 

діяльності» № 5655 від 10.06.2021. 
 

10. Про стан підготовки житлово-комунального господарства та 

бюджетних установ до опалювального періоду 2022/23 рр. 
 

11. Про формування переліку проєктів від громад відповідно до Обласної 

програми «Питна вода Полтавщини» та Державної програми «Питна вода 

України». 

12. Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на 2022 –                         

2026 роки у 2022 році. 
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13. Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки дорожнього 

руху на 2021 – 2025 роки у 2022 році. 
 

14. Про хід виконання Програми розвитку та підтримки ПОКП «Аеропорт-

Полтава» на 2021 – 2025 роки у 2022 році. 

 

15. Про транспортне сполучення новостворених районів з обласним 

центром та сполучення опорних лікарень із центром медичних округів 

Полтавської області (Лубенський, Кременчуцький, Полтавський). 
 

16. Про вагові комплекси. Реалізація та перспективи впровадження 

системи зважування автомобілів. 
 

17. Про функціонування та передачу Лохвицького вагового комплексу 

організації балансоутримувача. 

 

18. Про безпеку руху. Підключення існуючих камер відеоспостереження, 

які знаходяться на території районів та синхронізація їх з єдиною системою 

безпеки. 

 

19. Різне. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до присутніх, 

враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів безпеки та 

попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про виконання Обласної програми 

забезпечення молоді житлом на 2018 – 2022 роки». 

М’якенька О.О., виконувач обов’язків директора Полтавського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжного житлового будівництва», повідомила 

про те, що метою Програми є поліпшення житлово-побутових умов молодих 

сімей та одиноких молодих громадян шляхом надання їм пільгових 

довготермінових кредитів для будівництва (реконструкції), придбання житла. 

Очікуваний обсяг фінансування Програми становить 244168,0 тис. грн, в тому 

числі: з обласного бюджету – 42400,0 тис. грн, з інших місцевих бюджетів – 

187902,0 тис. грн, з інших джерел фінансування (кошти громадян) –                     

13866,0 тис. грн. Виконання Програми в повному обсязі змогло б покращити 
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житлові умови понад 300 молодих громадян. Станом на 01.11.2022 Програму 

профінансовано в обсязі 26% до фактично затверджених планів використання 

бюджетних коштів, тобто близько 70 млн грн, в тому числі: з обласного 

бюджету – 27 млн грн, з місцевих бюджетів нижчого рівня – близько                                

28 млн грн, з інших джерел – близько 14 млн грн. За цей період 80 молодих 

сімей поліпшили свої житлові умови, з них 29 кредитів надано першочергово 

учасникам АТО/ООС. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо надання кредитів учасникам 

АТО/ООС у 2022 році. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

можливості участі у Програмі працівників органів виконавчої влади, органів 

місцевого самоврядування та комунальних підприємств. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо розширення 

категорій громадян, які можуть отримати пільгові кредити для покращення 

житлово-побутових умов. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків директора Полтавського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву»                      

М’якенької О.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати проєкт рішення «Про виконання Обласної програми забезпечення 

молоді житлом на 2018 – 2022 роки» та внести його на розгляд ради у 

встановленому порядку. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Обласної програми 

забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки». 

М’якенька О.О., виконувач обов’язків директора Полтавського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжного житлового будівництва», повідомила 

про те, що на черзі перебуває 147 молодих сімей та одиноких громадян, що 

потребують поліпшення житлових умов. Передбачається фінансування 

Програми у 2023 році з обласного бюджету – 20 млн грн, з  інших місцевих 

бюджетів – 40 млн грн. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо необхідності отримання 

інформації від територіальних громад стосовно фактичного обсягу 

фінансування Програми з місцевих бюджетів. 

В обговоренні питання взяли участь: Лунін Д.С., Матюшенко О.В. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків директора Полтавського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву»                      

М’якенької О.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавському регіональному управлінню Державної 

спеціалізованої фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному 

житловому будівництву» до 21.12.2022 надати узагальнену інформацію від 

територіальних громад Полтавської області щодо можливості фінансування з 

місцевих бюджетів заходів Обласної програми забезпечення молоді житлом на  

2023 – 2027 роки. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати проєкт рішення «Про затвердження Обласної програми 

забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки» та внести його на розгляд 

ради у встановленому порядку. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Обласної програми 

фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в 

сфері ЖКГ Полтавської області на 2023 – 2025 роки». 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що підприємства, що засновані на майні спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області: ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», КП ПОР «Полтававодоканал», ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» стратегічно важливі для населених пунктів, на території 

яких вони здійснюють господарську діяльність, оскільки забезпечують 

мешканців та об’єкти соціальної інфраструктури централізованим 

теплопостачанням, централізованим водопостачанням та водовідведенням. 

З метою забезпечення фінансової підтримки підприємств обласної 

власності Управлінням майном обласної ради розроблено нову Обласну 

програму фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної 

власності в сфері ЖКГ Полтавської області на 2023 – 2025 роки. Заходи нової 

програми сприятимуть виконанню статутної діяльності підприємств 

комунальної теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного господарства, 

забезпеченню функціонування об’єктів критичної інфраструктури підприємств, 

проведенню капітальних вкладень та придбанню основних засобів, видатки на 

які не передбачені тарифним планом підприємств. 

Управління майном обласної ради підготовило звернення до голів 

територіальних громад, на території яких здійснюють господарську діяльність 

обласні підприємства в сфері житлово-комунального господарства, з 

пропозицією забезпечити за рахунок бюджетів територіальних громад 

виконання заходів програми. За попередніми розрахунками фінансове 

забезпечення виконання програми здійснюватиметься за рахунок коштів 
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обласного бюджету, бюджетів територіальних громад, наданих комунальним 

підприємствам на безповоротній основі, та коштів підприємств. Орієнтовний 

обсяг коштів, необхідних для фінансування Програми, становить  

1 082 360,0 тис. грн, в тому числі, з обласного бюджету – 850 590,0 тис. грн, 

бюджетів територіальних громад – 46 050,0 тис. грн, коштів підприємств –                     

185 720,0 тис. грн. 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» в межах нової програми, планується 

виконати заходи із заміни застарілого обладнання на діючих котельнях, 

встановлення теплових лічильників та модемів для автоматизованої передачі 

даних на житлових будинках, проведення реконструкції котелень та ділянок 

теплових мереж від котелень підприємства у 2-х трубному вимірі, 

впровадження автоматизованих індивідуальних теплових пунктів в містах 

Полтава, Кременчук, Карлівка, Решетилівка, встановлення твердопаливних 

котлів, що дозволить підвищити надійність теплопостачання споживачів, 

економити газове паливо, придбання спеціалізованої техніки і механізмів для 

обслуговування котелень та своєчасної ліквідації аварійних ситуацій. 

Крім того, підприємство пропонує за рахунок заходів програми здійснити 

розробку проектно-кошторисної документації на реконструкцію котелень. 

Орієнтовний обсяг фінансування, в цінах поточного року, на весь термін дії 

програми становить 394 360,0 тис. грн. 

КП ПОР «Полтававодоканал в межах нової програми, планується виконати 

заходи з реконструкції і капітального ремонту артсвердловин, мереж 

водопостачання та водовідведення, водопровідних насосних станцій та 

каналізаційних насосних станцій в містах Полтава, Карлівка, Решетилівка, смт 

Машівка, Опішня, Шишаки, оновлення парку автомобільної, спеціалізованої та 

будівельної техніки, парку насосного обладнання, забезпечення виробничих 

об’єктів резервними джерелами живлення. 

Орієнтовний обсяг фінансування, в цінах поточного року, на весь термін 

дії програми становить 619 000,0 тис. грн. 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» в межах нової програми, планується 

виконати заходи із заміни застарілого обладнання на діючих котельнях, 

проведення реконструкції котелень та ділянок теплових мереж від котельних 

підприємства у 2-х трубному вимірі, впровадження автоматизованих 

індивідуальних теплових пунктів, придбання та встановлення модульної 

котельні для теплопостачання житлових будинків в місті Лубни, придбання 

спеціалізованої техніки і механізмів для обслуговування котельних та 

своєчасної ліквідації аварійних ситуацій, оновлення парку автомобільної, 

спеціалізованої та будівельної техніки, парку насосного обладнання, 

забезпечення виробничих об’єктів резервними джерелами живлення. 

Орієнтовний обсяг фінансування, в цінах поточного року, на весь термін 

дії програми становить 69 000,0 тис. грн. 

Пасічко В.С., директор технічний ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив про напрямки використання коштів. 

Приймак Д.С., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що 

напрямки використання коштів, які зазначені у Програмі, відпрацьовані з 

Управлінням майном обласної ради у повному обсязі. 
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Третяк М.Ю., заступник генерального директора з питань економіки та 

фінансів КП ПОР «Полтававодоканал» проінформував стосовно напрямків 

використання коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

проведення реконструкції старого приміщення району теплових мереж і ТЕЦ та 

будівництва нової насосної групи, нової котельні для забезпечення 

теплопостачанням жителів міста Кременчука. Зауважив, що в повному обсязі 

Програма не забезпечує всі завдання, в тому числі, по Кременчуцькій ТЕЦ. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо необхідності передбачення 

коштів у Програмі для м. Кременчук. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо використання 

коштів, які були виділені з державного бюджету, на Кременчуцьку ТЕЦ. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив уточнюючі питання 

стосовно заміни теплових мереж та будівництва водопроводу у місті Карлівка. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

  

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф., директора технічного ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Пасічка В.С., директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. та 

заступника генерального директора з питань економіки та фінансів КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про затвердження Обласної програми фінансової підтримки та 

технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-

комунального господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки» із 

запропонованими змінами. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на подовження терміну дії кредитного договору з               

АТ "Полтава-банк"». 

Пасічко В.С., директор технічний ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив, що подовження терміну дії кредитного договору дозволить 

спрямувати оборотні кошти підприємства на вирішення поточних проблем. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив уточнюючі питання 

стосовно суми, терміну продовження та процентної ставки кредиту. 



 

9 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

поставив уточнюючі питання стосовно зміни  потреб в коштах при додатковому 

обслуговуванні абонентів міста Кременчука. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора технічного ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Пасічка В.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про надання дозволу ПОЛТАВСЬКОМУ ОБЛАСНОМУ 

КОМУНАЛЬНОМУ ВИРОБНИЧОМУ ПІДПРИЄМСТВУ ТЕПЛОВОГО 

ГОСПОДАРСТВА "ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО» на подовження терміну дії 

кредитного договору з АТ "Полтава-банк"». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на укладання договору на отримання кредиту у вигляді 

відновлювальної відкличної кредитної лінії в ПАТ АТ "Укргазбанк"». 

Пасічко В.С., директор технічний ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив про те, що отримання кредиту дозволить поповнити обігові кошти 

підприємства. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо зменшення процентної 

ставки кредиту. 

 

В обговорені питання взяли участь: Копотун К.І., Лунін Д.С.,                     

Матюшенко О.В. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора технічного ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Пасічка В.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про надання дозволу ПОЛТАВСЬКОМУ ОБЛАСНОМУ 

КОМУНАЛЬНОМУ ВИРОБНИЧОМУ ПІДПРИЄМСТВУ ТЕПЛОВОГО 

ГОСПОДАРСТВА "ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО» на укладання договору на 
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отримання кредиту у вигляді відновлювальної відкличної кредитної лінії в 

ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ АКЦІОНЕРНОМУ БАНКУ 

"УКРГАЗБАНК"» з граничною ставкою не більше 17 %. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго" на укладання зовнішньоекономічних договорів». 

Пасічко В.С., директор технічний ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив про те, що підприємство співпрацює з міжнародними організаціями і 

прийняття рішення сприятиме ознайомленню з найсучаснішим світовим 

досвідом теплогенерації.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо відповідальності за укладання 

зовнішньоекономічних договорів. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо здійснення фінансових 

операцій. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо співпраці 

Кременчуцької міської ради з NEFCO. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

залучення підприємством міжнародних донорських коштів. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо розгляду 

можливості залучення грантового, лізингового, кредитного пільгового 

фінансування міжнародних фінансових організацій та державних банків. 

 

В обговорені питання взяли участь: Коморна Л.Ф., Копотун К.І. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора технічного ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Пасічка В.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про надання дозволу ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго" на укладання 

зовнішньоекономічних договорів» із запропонованими змінами. 

3. Розглянути можливість залучення грантового, лізингового, кредитного 

пільгового фінансування міжнародних фінансових організацій та державних 

банків. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 
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7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 –           

2022 роки». 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про те, що підставою розроблення проєкту рішення є 

звернення ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго». Для забезпечення стабільного 

надання послуг в період довготривалого відключення котелень від 

електропостачання потрібно придбати генератори на суму 10 млн грн. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо кількості генераторів, які 

необхідно придбати. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо проведення 

аудиту по заміні насосів та забезпечення генераторів пальним. 

Копотун К.І., секретар постійної комісії, щодо умов зберігання пального. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

вирішення питання надання фінансової допомоги ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» з бюджету Лубенської територіальної громади. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати проєкт рішення «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 –                   

2022 роки» та внести його на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ОКВПТГ "Лубнитеплоенерго"». 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив про те, що 

дані кошти необхідні для придбання генераторів.  

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

питання опрацьоване в повному обсязі.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В., 

начальника Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном розглянути проєкт рішення «Про поповнення статутного 

капіталу Обласного комунального виробничого підприємства теплового 

господарства "Лубнитеплоенерго"» та внести на розгляд ради у встановленому 

порядку. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до 

Президента України щодо повернення до Верховної Ради України з 

пропозиціями повторного розгляду проєкту Закону України «Про внесення змін 

до деяких законодавчих актів України щодо реформування сфери містобудівної 

діяльності» № 5655 від 10.06.2021. 

Руроєва Л.О., депутат обласної ради, повідомила про те, що реформа 

децентралізації, яка розпочалася у 2014 році, є одним із найбільших здобутків 

України. Ухваленим документом передбачається, фактично, позбавити місцеве 

самоврядування можливості результативно домагатися від забудовника 

дотримання містобудівної документації. 

Водночас і держава фактично знімає з себе відповідальність за законність 

при наданні права на будівництво. Перевірки законності перекладаються для 

проведення в «ручному режимі» на експертні організації, які обирає сам 

забудовник. 

Позбавлення місцевого самоврядування частини його прав є, по суті, 

порушенням принципів Європейської хартії місцевого самоврядування і 

намаганням побудувати в інтересах приватного бізнесу систему, що суперечить 

загальноприйнятим демократичним нормам. 

Прикметно, що петиція, в якій громадськість просить Президента України 

застосувати до цього проєкту закону право вето, набрала необхідні 25 000 

підписів за лічені години. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію депутата обласної ради Руроєвої Л.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про Звернення депутатів Полтавської 

обласної ради до Президента України щодо повернення до Верховної Ради 

України з пропозиціями для повторного розгляду проєкту Закону України «Про 

внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо реформування сфери 

містобудівної діяльності» № 5655 від 10.06.2021». 
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10. СЛУХАЛИ: Про стан підготовки житлово-комунального господарства та 

бюджетних установ до опалювального періоду 2022/23 рр. 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про те, що завдання з підготовки до опалювального сезону 

2022/23 років виконані в повному обсязі. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо заміни мережі 109 

мікрорайону міста Полтави та надходження коштів з бюджету Полтавської 

міської територіальної громади. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

відшкодування з бюджету Полтавської міської територіальної громади різниці в 

тарифах ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо надання копії звернень 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» до Полтавської міської ради стосовно 

відшкодування різниці в тарифах. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо необхідності звернення до 

голів територіальних громад, де ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» надає свої 

послуги, стосовно відшкодування коштів по різниці в тарифах.  

 

В обговоренні питання взяли участь: Коморна Л.Ф., Кропивка П.А. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

доповів про основні показники обласного бюджету на 2023 рік. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про формування переліку проєктів від громад відповідно до 

Обласної програми «Питна вода Полтавщини» та Державної програми «Питна 

вода України». 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про те, що було підготовлено перелік з 24 об’єктів та заходів 

від громад відповідно до Обласної програми «Питна вода Полтавщини» та Державної 

програми «Питна вода України» на 2022 рік загальною кошторисною вартістю 

близько 57 млн грн. Відсоток співфінансування обласний бюджет/місцевий бюджет: 

30 /70 (завершення будівництва свердловин: 50/50). 
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Відповідно до «Прикінцевих та перехідних положень» Бюджетного кодексу 

України та постанови Кабінету Міністрів України від 10.03.2022 № 245 скорочено 

видатки на кредитування загального фонду державного бюджету, в тому числі, за 

бюджетною програмою «Реалізація Загальнодержавної цільової соціальної програми 

"Питна вода України" на 2022 – 2026 роки» видатки скорочені в повному обсязі. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на    

2022 – 2026 роки у 2022 році. 

Янко С.А., голова Обласного фонду підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі, повідомила про те, що планові показники фінансування Програми 

у 2022 році становили 24000,0 тис. грн, в тому числі: з державного бюджету –                

8000,0 тис. грн; з обласного бюджету – 8000,0 тис. грн; з районних, сільських, 

селищних бюджетів – 8000,0 тис. грн.  

У поточному році відповідними рішеннями сесій передбачено фінансування 

програми в сумі 8815,0 тис. грн, в тому числі: з державного бюджету – 2000,0 тис. грн; 

з обласного бюджету – 6000,0 тис. грн; з районних, сільських, селищних бюджетів –  

815,0 тис. грн. 

Виникла проблема в освоєнні коштів по кредитах, тому що договори, які були 

укладені у січні-лютому цього року, були профінансовані тільки у жовтні 2022 року. 

На сьогоднішній день освоєно 6700,0 тис. грн, надано 27 кредитів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови Обласного фонду підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі Янко С.А. взяти до відома. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на 2021 – 2025 роки у 2022 році. 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про 

те, що метою даної Програми є підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 

території області, зниження рівня дорожньо-транспортних пригод, підвищення 

свідомості громадян в частині дотримання безпеки дорожнього руху. 
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На виконання Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 

2023 роки у 2022 році виділено 600,0 тис. грн. За три квартали поточного року сума 

освоєних коштів становить 320,9 тис. грн. Кошти передбачені на виготовлення та 

розповсюдження інформаційних матеріалів та на проведення просвітницьких і 

масових заходів, які спрямовані на удосконалення шляхів збереження життя і здоров’я 

та дотримання безпеки дорожнього руху. 

Здійснюються виїзди до навчальних закладів Полтавської області; проводяться 

вуличні акції «ФЛІКЕР – твій рятівник» спільно із інспекторами патрульної поліції у 

Полтавській області та відділом державного нагляду (контролю) у Полтавській області. 

Всього за 9 місяців 2022 року роздано близько 500 світловідбиваючих 

елементів. Разом із світловідбиваючими брелками та браслетами поширюються 

інформаційні буклети «ФЛІКЕР – твій рятівник», де зазначена інформація щодо 

дотримання правил дорожнього руху у темний час доби. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо використання 

коштів виділених відповідно до Програми до кінця поточного року. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми розвитку та підтримки ПОКП 

«Аеропорт-Полтава» на 2021 – 2025 роки у 2022 році. 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про 

те, що метою Програми є забезпечення розвитку ПОКП «Аеропорт- Полтава» шляхом 

ефективного використання наявного виробничого потенціалу та за рахунок надання 

підтримки для проведення модернізації інфраструктури і стабілізації фінансово-

економічної діяльності, що в результаті дозволить здійснити відкриття внутрішніх та 

міжнародних регулярних авіарейсів та сприятиме реалізації туристичного потенціалу 

Полтавської області і формування її інвестиційної привабливості. 

У зв’язку із введенням на території України правового режиму воєнного стану 

ПОКП «Аеропорт-Полтава» не здійснює свою господарську діяльність.  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про транспортне сполучення новостворених районів з обласним 

центром та сполучення опорних лікарень із центром медичних округів 

Полтавської області (Лубенський, Кременчуцький, Полтавський). 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив, що 

пасажирський автомобільний транспорт є однією з головних складових 

інфраструктури області, що забезпечує збалансований розвиток її економіки, 

життєдіяльності суспільства, задовольняє потреби населення у пасажирських 

перевезеннях. 

Маршрутна мережа області сформована. Автобуси перевізників усіх форм 

власності виконують рейси на 560 внутрішньообласних автобусних маршрутах, у тому 

числі, на 186 міжміських та 374 приміських. 

Пасажирські перевезення  на приміських та міжміських внутрішньообласних 

автобусних маршрутах загального користування забезпечують 130 автомобільних 

перевізників. Щоденно на маршрутах працюють понад 500 транспортних засобів. 

У зв’язку із змінами у законодавстві щодо пасажирських перевезень 

організація пасажирських перевезень покладається: 

на міських, приміських і міжміських автобусних маршрутах загального 

користування, що не виходять за межі території однієї територіальної громади – 

на виконавчі органи ради, що представляє інтереси відповідної територіальної 

громади; 

на міжміських і приміських автобусних маршрутах загального 

користування, що проходять територією двох або більше територіальних 

громад та не виходять за межі території області – на обласні державні 

адміністрації; 

на міжміських і приміських автобусних маршрутах загального 

користування, що виходить за межі території області (міжобласні маршрути), і 

міжнародних автобусних маршрутах загального користування – на центральний 

орган виконавчої влади, що забезпечує формування та реалізує державну 

політику у сфері транспорту. 

Відповідно до змін у законодавстві на 73 приміських маршрутах, 

організатором пасажирських перевезень є виконавчі органи рад, а саме: 

територіальні громади Миргорордського району 25 автобусних маршрутів; 

територіальні громади Лубенського району 42 автобусних маршрути; 

територіальні громади Полтавського району 5 автобусних маршрутів; 

територіальні громади Кременчуцького району 1 автобусний маршрут. 

Організовано пряме сполучення між райцентрами: Полтава – Кременчук – 

22 маршрути; Полтава – Миргород – 12 маршрутів; Полтава – Лубни – 7 

маршрутів; Кременчук – Миргород – 5 маршрутів; Кременчук – Лубни – 3 

маршрути; Миргород – Лубни – 1 маршрут. 
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Після закінчення терміну дії договорів, укладених райдержадміністраціями, 

організація перевезень на 49 приміських автобусних маршрутах перейде до 

територіальних громад. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо неналежного 

сполучення між містами Лохвиця, Гадяч та Миргород та невиконання 

перевізниками своїх зобов’язань. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про вагові комплекси. Реалізація та перспективи впровадження 

системи зважування автомобілів. 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про 

те, що Полтавською обласною державною адміністрацією постійно здійснюються 

заходи із збереження автомобільних доріг області з метою недопущення їх руйнування. 

З метою забезпечення ефективного габаритно-вагового контролю за рахунок 

вантажного транспорту на автодорогах області ДП «Агентством місцевих автодоріг 

Полтавської області» закуплено 3 комплекти італійських пересувних ваг для 

здійснення вагового контролю. В даний час вони запущені в експлуатацію. Ще один 

пересувний комплекс є в наявності у відділі державного нагляду (контролю) у 

Полтавській області. 

Всього за допомогою наявного вагового обладнання є можливість здійснювати 

габаритно-ваговий контроль на 18 майданчиках та 4 системах WIM, обладнаних 

автоматичною системою відео фіксації. 

За період з 01.01.2022 по 30.09.2022 інспекторами відділу державного нагляду 

(контролю) у Полтавській області було здійснено зважування 435 транспортних 

засобів, із них у 30 виявлено порушення. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 
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17. СЛУХАЛИ: Про функціонування та передачу Лохвицького вагового 

комплексу організації балансоутримувача. 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про 

те, що ваговий комплекс знаходиться в межах смуги відведення автомобільної дороги 

державного значення Р-60 Кролевець – Конотоп – Пирятин (км 171+884) в с. Млини 

Миргородського району. 

За інформацією Лохвицької міської ради зазначений ваговий комплекс був 

переданий на баланс комунального підприємства «Добробут-сервіс» Лохвицькою 

районною радою. За період з 2020 року по сьогоднішній день ваговий комплекс не 

експлуатується. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо вирішення 

питання передачі вагового комплексу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про безпеку руху. Підключення існуючих камер 

відеоспостереження, які знаходяться на території районів та синхронізація їх з 

єдиною системою безпеки. 

Семенко О.П., голова комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про 

те, що на території Полтавської області побудовано 42 вузли відеоспостереження, для 

збору аналітичних даних, які обробляються та акумулюються на сервері. Реалізоване 

завдання забезпечує контроль потоків дорожнього руху правоохоронними органами у 

42 точках області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо кількості 

камер відеоспостереження у громадах, які не підключені до серверу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

 



 

19 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови комісії з реорганізації Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури та цифрової трансформації 

Полтавської обласної військової адміністрації надати узагальнену інформацію щодо 

наявності цифрових камер відеоспостереження, розпорядниками яких є органи 

місцевого самоврядування, для подальшої інтеграції до інтегрованої системи 

відеоспостереження та відеоаналітики Полтавської області. 

 

19. Різне. 

У різному виступів не було. 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 

 


